

Title (en)

COLLAPSIBLE SEAT PROVIDED WITH A POSITION LOCKING SYSTEM

Title (de)

FALTBARE SITZFLÄCHE, DIE MIT EINEM SYSTEM ZUR POSITIONSVERRIEGELUNG AUSGESTATTET IST

Title (fr)

ASSISE PLIABLE ÉQUIPÉE D'UN SYSTÈME DE BLOCAGE DE POSITION

Publication

EP 3120734 A1 20170125 (FR)

Application

EP 16180495 A 20160721

Priority

FR 1556933 A 20150722

Abstract (en)

[origin: CN106361060A] The invention relates to a collapsible seat (1) provided with a position locking system. The seat comprises a cloth (2) configured to accommodate a child, and a frame (10) formed by assembling support columns (11). The support columns are laminated with each other through ends by virtue of at least one joining element (12). The frame (10) is hinged to allow expansion and folding of the seat (1). The at least one joining element (12) is configured to set an accommodating space in which the cloth (2) is disposed. The seat is characterized in that the frame (10) is equipped with the position locking system (100) used for separating the frame (10), and the position locking system (100) is configured to lock the frame (10) when the frame (10) is in an expanding position.

Abstract (fr)

L'invention porte sur une assise pliable (1) pour bébé comprenant : - une toile (2) conformée pour recevoir un enfant, - un châssis (10) formé d'un assemblage de montants (11) reliés les uns aux autres par leurs extrémités au moyen d'au moins un élément de jonction (12), le châssis (10) étant articulé pour permettre le dépliement et repliement de l'assise (1), au moins une première pluralité d'éléments de jonction (12) étant agencée de manière à délimiter un espace de réception dans lequel la toile (2) est positionnée, caractérisée en ce que le châssis (10) est équipé d'un système de blocage (100) de l'écartement du châssis (10) configuré pour verrouiller le châssis (10) lorsque ledit châssis (10) est dans une position dépliée.

IPC 8 full level

A47D 1/02 (2006.01); **A47C 4/28** (2006.01)

CPC (source: CN EP)

A47C 4/286 (2013.01 - EP); **A47D 1/02** (2013.01 - CN)

Citation (applicant)

EP 0502794 B1 19950607 - LAFUMA SA [FR]

Citation (search report)

- [XA] US 2015015036 A1 20150115 - SORIANO ALEX [US]
- [X] WO 2014153490 A1 20140925 - MATTEL INC [US]

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

EP 3120734 A1 20170125; CN 106361060 A 20170201; FR 3039048 A1 20170127; FR 3039048 B1 20180302

DOCDB simple family (application)

EP 16180495 A 20160721; CN 201610589411 A 20160722; FR 1556933 A 20150722